

出口货物退运返修 Export send rework

产品名称	出口货物退运返修 Export send rework
公司名称	深圳市浩通天成国际物流有限公司
价格	.00/件
规格参数	
公司地址	深圳市坪山新区深圳出口加工区兰金十一路成城发工业园A栋601号
联系电话	15818752481 13028866099

产品详情

出口退运返修 退运报关 保税维修 退运复出口 退运维修 售后返工

除了这个还能怎么样呢？对于现实不抱有任何希望，所以也希望不会有太多的失望吧！

出口货物退运返修 Export go send rework

如何解决出口货物退运返修-出口货物退运返修有什么方法可以解决,详情可咨询

出口货物退运返修的解决办法：Export go send rework solution:

1、重新配货

即和外商签订合同时，货物出口后如果产品出现质量问题或者其他原因，国内供应商无偿补足新的产品给客户。这种适合小量的数目。

1, to distribution And foreign when signing a contract, after go exports if the product appear quality problem, or for other reasons domestic suppliers free make up a new product to the customer. This is suitable for a small number.

2、快递回来返修

优点是很方便很快捷，而且理论上不用交关税。但是这种方式风险很大，属违法，数量大的话被海关查到，就相当于走私，会抓人坐牢，而且货物很容易丢失。而且遇到节假日，年关，无法保证收货时间。

2, delivery back to repair Very convenient advantage is very fast, and in theory need not pay custom duty. But this way the risk is very big, illegal, checked by the customs in the large number that is equivalent to smuggling, will catch people in jail, and the go is easily lost. And meet the holidays, year end, there is no guarantee that the go time.

3、手册退运返修

要求工厂之前使用加工贸易手册出口的，而且核销期没过，即手册要还有此项出口货物并在本年度内。简略流程：货物先退运到香港，在香港需要做一个中检和清点，完毕后从皇岗口岸进口，工厂提供所需单证，口岸海关审批（我司保证3个工作日内完成审批），审批后退回工厂维修。这种方案可能导致商检对于工厂每次出货都是做法检，质疑工厂的生产能力，对企业在海关的信誉影响甚大。

3, manual send rework Require factory before using the manual of processing trade export, and cancel after verification period before, the manual and the export go and within this year. A brief process: the go shipped to Hong Kong first, and in the check in Hong Kong, need to do a count, after the completion of imports from dahuang port, factory to provide the required documents, the port customs approval (we promise to complete the examination and approval within three working days), returned to the factory maintenance after examination and approval. This solution may lead to the commodity inspection for every shipment is factory practice, questioned the factory's production capacity, to the credibility of enterprises in the customs.

4、保证金模式退运返修

工厂向海关提出返修的要求，货物退到香港后提供资料在香港做中检跟清点（提前3天预约），完毕后从皇岗口岸进口，领号，提供单据（原出口报关单）给海关，海关出保证金通知单，工厂交保证金（交的保证金必须要是货物进口税金的2-3倍）到国库，20个工作日审批（理论时间，真正操作要30个工作日以上），海关三级审批。核准后退货到工厂，维修好后复出口的产品一定要跟原退货一模一样，否则扣货，保证金悉数没收。此种模式适合工厂比较大型，资金比较充足的工厂，货物修好后6个月左右才会退保。

4, margin mode send rework Factory to the customs to ask for repair, after the go back to Hong Kong to provide data in the check in Hong Kong do with count (3 days in advance booking), after the completion of imports from dahuang port, led, provide the documents (the original export declaration form) to the customs, the customs notice of the deposit, factory margin (the margin must be handed in cargo import taxes of 2-3 times) to the state Treasury, 20 working days for examination and approval (theory of time, real operation more than 30 working days), the customs for examination and approval of level 3. After approval to return to the factory, maintenance good export products must be identical with the original return, otherwise buckle go, margin entire. This model is suitable for factory is large, the factory with more sufficient funds, go repaired before six months or so will surrender.

5、进口缴税退运返修

工厂向海关提出返修的要求，货物退到香港后提供资料在香港做中检跟清点（提前3天预约），完毕后从皇岗口岸进口，领号，提供单据（原出口报关单必须要）给海关，出税单，工厂缴税（没得退），20个工作日审批（理论时间，真正操作要30个工作日以上），海关三级审批。核准后退货到工厂，维修好后复出口的产品一定要跟原退货一模一样，否则扣货。

5, import tax send reworkFactory to the customs to ask for repair, after the go back to Hong Kong to provide data in the check in Hong Kong do with count (3 days in advance booking), after the completion of imports from dahuang port, led, provide the documents (the original export declaration form must be) to the customs, the bill, factory pay taxes (no refund), 20 working days for examination and approval (theory of time, real operation more than 30 working days), the customs for examination and approval of level 3. After approval to return to the factory, maintenance good export products must be identical with the original return, otherwise the go.

6、维修地选择香港

香港作为贸易自由港，在物流方面特别发达，但是在人工成本、物流成本等维修各环节成本费用不菲。可根据货资、维修工艺流程、是否需要大型设备等具体情况加以判断。

6, maintenance to choose Hong KongHong Kong as a trade free port, especially in terms of logistics developed, but in every link of artificial cost, logistics cost and maintenance cost is expensive. According to the go, repair process, the specific circumstances to determine whether you need large equipment, etc.

7、国内保税区退运返修

货物从国外退到香港后，转关进入深圳出口加工区或者其他保税区（深度维修换零件只有在深圳出口加工区才是合法的），由于境内关外的功能，货物不用缴税也不用交保证金，对单据要求不高，只需提供箱单即可。优点是维修快，手续简单，不会对企业工厂的信誉产生不良影响。缺点是工厂需要派人和带维修工具来维修，对于一些大型设备可能不适合。详情可咨询

7, domestic free trade zone to send reworkAfter the go return from abroad to Hong Kong, transit into the shenzhen export processing zone or any other free trade zone (deep repair parts is legal only in shenzhen export processing zone), due to the function within the territory of the commissioner of, go need not pay tax also need not pay the deposit, the documents required is not high, only need to provide the packing list. Maintenance advantage is fast, simple procedures, not bad influence on the credibility of enterprises factory. The disadvantage is that the factory need to send and maintenance tools for maintenance, for some large equipment may not be suitable. Shenzhen east international logistics co., LTD., professional deal with send rework business, welcome to inquire. Details can be consulting east international fan (page has Angle: the author file)退运返修流程：

1.提供产品的商品编码进行海关备案。

2.把需要更换的用料申报进到我司仓库。

3.国外发货到香港。

4.海关备案通过后把货物从香港运输到深圳出口加工区我司海关监管仓库。

5.工厂派工人过来进行贴标，返修等。

6.维修好的产品再出口到香港。先报关资料：提供准确的返修货物商品编码，名称，品牌型号，件数，净重，毛重,原产地，无须提供货物出口时的报关单证。

The return process:1. Provide product commodity code for customs for the record.2. The need to change the material into our warehouse.3. The foreign shipment to Hong Kong.4. After the customs for the record by transporting go from Hong Kong to our customs supervision warehouse to shenzhen export processing zone.5. The factory workers for labeling, repair, etc.6. Maintenance good products exported to Hong Kong again. Customs data: provide accurate repair go commodity code, name, brand, model number, net weight, gross weight, country of origin, when life does not need to provide the go export declaration documents.

深圳出口加工区处理出口货物退运返修的方案：

保税区的功能十分强大，进一步说保税区的功能跟香港的功能一样，但是唯一的区别就是保税区是在中国境内的区域，它是由海关监管的区域。货物进入保税区视同出口，出去保税区回到国内视同进口。货物从香港直接进入保税区只需要做一个简单的转关手续，无需办理进口货物手续。深圳出口加工区不是有保税区的功能而且还有深加工的功能，专业为出口企业提供一个很好的售后服务平台，假如出口到国外的货物，出现不良品需要返回国内维修深加工，保税区则是**的选择。因为深圳出口加工区不仅具有保税功能还具有深加工功能，是深圳海关专门成立的特殊保税区。

操作方面，工厂只需将货品经香港码头提货经皇岗口岸转关进深圳出口加工区保税区仓库，厂方安排技术人员和配件以及检测仪器到深圳出口加工区东泰保税检测维修仓库维修，改换包装，改换完毕后装柜直送香港码头或转关盐田码头出口。深圳出口加工区比盐田保税区和福田保税区在相关成本上更低廉，基于深圳出口加工区可利用面积和操作成熟度上考虑，联想、IBM、理光、富士康.....很多大型厂商都在出口加工区（保税区）设立了类似物流功能的保税仓库。创新方案解析保税区有“境内关外”的政策，即是在国家边境内，但又不是国内海关所管辖的，货物从国内进入保税区等于出口，从保税区进入国内等于进口（要报进口关），地位和香港一样。详情可咨询

有时候在想失望透顶到底应该是什么样，*近活生生体验了一回。